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          Объект исследования – Комитет по социальной политике Санкт-Петербурга. Предмет исследования – система внутреннего контроля отчетности муниципальных образований отдела бюджетного учета. Целью диссертации является разработка мероприятий по повышению эффективности внутреннего контроля отчетности получателей бюджетных средств на уровне ГРБС. Задачами исследования являются: 1. Выявление проблем внутреннего контроля отчётности в Комитете по социальной политике Санкт-Петербурга. 2. Предложение мер по повышению эффективности внутреннего контроля отчетности. 3. Разработка показателей эффективности внутреннего контроля отчетности. 4. Составление рекомендаций по повышению эффективности контроля отчетности на уровне ГРБС с применением ЭДО. В работе рассмотрена деятельность Комитета по социальной политике Санкт-Петербурга, приведен анализ финансовой деятельности, выявлены проблемы внутреннего контроля отчетности на примере отчетов по субвенциям местным администрациям. Разработка рекомендаций по повышению эффективности была осуществлена с использованием графического моделирования процессов, наблюдения, сравнительного анализа показателей. Разработанные в диссертации рекомендации могут быть применены для решения проблем эффективности контроля отчетности на уровне ГРБС с применением средств электронного взаимодействия.
        

        
          The object of research is the Committee for Social Policy of Saint-Petersburg. The subject of study is the system of internal control of the municipalities reports in the budget accounting department. The purpose of the dissertation is to develop measures to improve the efficiency of internal control of the reporting of recipients of budgetary funds at the level of the superintendent of budget means. The work completes the following tasks: 1. Identification of problems of internal control of reporting in the Committee for Social Policy of St. Petersburg. 2. Proposal of measures to improve the efficiency of internal control of reporting. 3. Development of performance indicators for internal control of reporting. 4. Drawing up recommendations to improve the efficiency of reporting control at the level of with the superintendent of budget means with use of EDM technologies. This work examines the performance of the Committee for Social Policy of St. Petersburg, provides an analysis of its financial activity, identifies the problems of internal control of reporting. The development of recommendations for improving efficiency was carried out using graphical modeling of processes, observation, comparative analysis of indicators. The recommendations developed in the dissertation can be applied to solve the problems of the effectiveness of reporting control at the level of superintendents using electronic interaction tools.
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